[image: image1.jpg]T"A"Gldss.com 4)’7:'7 1% ’%






听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

Today Is All We Have
拥有今天

Welcome to Faith Radio Online-Simply to Relax, I'mFaith. The new day is here, and so are you! Now thatwe've started this new day, I hope that you're readyto give your best to it, and to enjoy it for all that it'sworth!

欢迎收听Faith轻松电台，我是Faith。新的一天开始了，你也要开始一天的忙碌了。希望你已经准备好全力以赴，充实而快乐地生活在今天。

Remember today that you are alive.

记住今天你拥有生命!

Sometimes we tend to forget that you have a purpose that is all your own, no one else is you.You have dreams and hopes and desires. Listen to your heart for a while.

有时我们似乎会忘记我们自己独有的生活目标，我们会忘记自我。每个人都有梦想，希望和愿望。有时去倾听一下你内心的召唤。

Remember today all the blessings you have: There's beauty in every direction you look, enjoythe abundance that is already yours, the world is a wonderful place and you're here.

记住今天你拥有所有的祝福：美存在于你所注视过的每个角落，享受你内心已有的充实，这是一个美丽的世界，你生活在这里。

Remember today that you get what you give: Your world is a mirror of your inner self, love willbe yours when you give it away.

记住今天你因奉献而有所得：你的世界是你内心的一面镜子，当你给予爱时，你才拥有爱。

Remember today that life is creation: As long as you live you can always contribute your ownspecial voice.

记住今天生活就是去创造：只要你拥有生命，你可以永远奉献你那一份力量。

This is Faith at Faith Radio Online-Simply to Relax. Remember today is a special time; make thebest of it while you can.

这里是Faith主持的Faith轻松电台。记住今天是一个特殊的日子，尽你所能努力去创造吧!
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